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Van:

Verzonden: dinsdag 9 april 2024 14:14

Aan: Raadsgriffier Heemstede

CC: Stichting Manpadslaangebied;

Onderwerp: Manpadslaangebied.

Naar aanleiding van ons telefoongesprek , stuur ik u de tekst toe ten behoeve van de gemeenteraad |Heemstede

 

Er zijn namelijk aspecten, waaraan volgens de wet aan voldaan moet worden.  

Uit het ecologisch rapport blijkt namelijk, dat deze materie niet is meegenomen.  

Er kan derhalve dan ook nog geen advies/besluit genomen worden over woningbouw in het Manpadslaangebied. 

 

Zoals bekend leven er reeën in het Manpadslaangebied. Dat blijkt niet uit het ecologisch rapport. 

Het is een zeer belangrijke corridor  (verbindingszone) voor reeën tussen Leyduin en achtergelegen duinen 

met  Landgoed Groenendaal enerzijds en Landgoed Huis te Manpad anderzijds.  

De reeën komen vanuit Landgoed Leyduin en zwemmen de Leidsevaart over naar het Manpadslaangebied. Vanaf 

het Manpadslaangebied is er dan weer verbinding met de omliggende landgoederen. 

 

De wet stelt dat de gunstige staat van instandhouding niet in het geding mag komen. (dit vloeit rechtstreeks  voort 

uit de Europese habitatrichtlijn) 

Door corridors af te sluiten kunnen er verschillende dingen gebeuren. Twee daarvan zijn belangrijk: 

1. De voedselgronden kunnen worden uitgesloten. 

2. De populatie kan door inteelt te klein en genetisch te homogeen worden, waardoor de lange termijn 

levensvatbaarheid en dus de gunstige staat van instandhouding significant kan worden beïnvloed. 

 

Het is aan de initiatiefnemer van dit project om middels onderzoek aan te tonen dat hier geen sprake van is. 

Ook zal de initiatiefnemer moeten aantonen dat de door hem/haar aangedragen mitigerende maatregelen 

werkzaam zijn om eventuele significante negatieve effecten te voorkomen. 

Dat zal hij/zij voorafgaand aan de uitvoering moeten doen! 

 

Met vriendelijke groeten, 

Vereniging Het Ree 


